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Spørgsmål nr. S 1301 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling 

Dato: 28. maj 2020 

Stillet af: Søren Egge Rasmussen (EL)  

I lyset af, at ministeren i svar på spørgsmål nr. S 939 (2019-2020) skriver, 

at en national produktion af kød er ønskværdig, fordi vi her kan kontrollere 

forholdene, som dyrene lever under, hvordan mener ministeren så, at det 

stemmer overens med, at produktionen af de hurtigvoksende kyllinger har 

foregået i årevis – også under Socialdemokratiets ledelse – på trods af de 

store dyrevelfærdsmæssige udfordringer?  

(Spm. nr. S 1301). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

soren.egge.rasmussen@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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